

**الاحتياطات:**  
يجب على العاملين ارتداء ملابس واقية مناسبة وقفازات وواقيات للعينين والوجه عند خلط أو تحميل أو نقل أو استخدام هذا المبيد.

قد يسبب هذا المنتج حساسية وأو تهيأ للعينين والجلد. لذا، يجب تجنب ملامسة الرذاذ. يجب ارتداء معدات وقاية شخصية (جهاز/قناع) مناسبة لتجنب استنشاق الرذاذ.

أثناء الاستخدام

يحفظ بعيداً عن متناول الأطفال. يحفظ بعيداً عن الطعام والشراب وأعلاف الحيوانات.

تجنب ملامسة الجلد.

#### Precaution:

Operators must wear suitable protective clothing, gloves and eye/face protection when mixing, loading, transferring, or applying this pesticide. This product may be a sensitizer and/or irritant to eyes and skin. Contact with the spray should therefore be avoided. Suitable PPE (Breathing apparatus/mask) should be worn to avoid breathing in the spray during application.

Keep out of reach of children. Keep away from food, drink and animal feeding stuffs.

Avoid contact with skin.

#### ارشادات الاعفافات الاولية:

في حال الابتلاع: استنشق طبيباً فوراً وأظهر الملقى.

في حال ملامسة العينين: اشطفهم بكبكة وفيرة من الماء لمدة 15 دقيقة على الأقل.

واستنشق طبيباً.

في حال ملامسة الجلد: اغسلهما فوراً بالماء والصابون.

في حال الاستنشاق: انتقل إلى مكان به هواء نقى واستنشق طبيباً إذا استمرت الأعراض.

مضاد: لا يوجد

#### FIRST AID INSTRUCTIONS

If swallowed: Seek medical advice immediately and show the label.

If in eyes: Rinse with plenty of water for at least 15 minutes and consult a doctor.

If on skin: Wash immediately with soap and water.

If inhaled: Move to fresh air and seek medical advice if symptoms persist.

ANTI DOTE: NONE

#### التخزين والتخلص:

يجب التخلص منها وتسليمها لشركة نفايات متخصصة. يجب تخزين المنتجات في عياراتها الأصلية تحت ظروف درجة حرارة متحكم بها.

#### STORAGE AND DISPOSAL:

Must get rid of its to hand it to special waste company to dispose it  
Must store the products in his original bottles under control temperature conditions

#### ضمان:

وتحمّل الشركة المنتجة بقاء خصائص المنتج ثابتة إذا تم تخزينه في عيورته الأصلية في حالة جيدة طوال فترة الصلاحية في دولة الإمارات العربية المتحدة.

#### WARRANTY STATEMENT:

The producing company guarantees the properties of the product will remain constant if it is stored in its original packing under good condition throughout the period of validity in the condition of United Arab Emirates.

المحتوى الصافي: لتر 1

# MATRIXINE EC

## ماتركسين اي سي

### هيئة المستحضر

Emulsifiable Concentration

مركز معلق

### مبيد حشري للاستخدام المهني

### Insecticide for Professional Use

### التركيب

ACTIVE INGREDIENT (W/V): Oxymatrine: 2.4 %

Additives: 97.6%

Total: 100%

المادة الفعالة: أوكسامترین 2.4%

المواد الحاملة حتى

المجموع

KEEP OUT OF REACH OF CHILDREN

يحفظ بعيداً عن متناول الأطفال

رقم التسجيل في مؤسسة الإمارات للدواء

EDE Registration No

( ..... )

Control by ECOCERT SAS. Matrixine EC product usable in organic Agriculture in accordance with regulations (EU) no.2018/848 and 2021/1165 and the NOP regulations

Manufacturing Company:

Russell Bio Solutions Ltd

الشركة المنتجة :

راسل بابو سولوشينز المحدودة



Unit 26a, Castle Park Industrial Estate Flint, Flintshire, CH6 5XA, UK Tel:

+44 (0) 1244 833951

E-mail: [info@russellbio.net](mailto:info@russellbio.net)

Origin: Britain

المنشأ: بريطانيا

Local Distributor: Technical Agricultural Co. LLC موزع المحلي الشركة الفنية الزراعية

+971(3) 7669126

#### USAGE RATE:

2-3 L IN 1,000 L OF WATER/HA.

EC Ground applications can be done using backpack sprayers, tractors or any conventional EC application equipment normally used to treat crops.

Use higher rates when foliage is dense.

Thorough and complete coverage of both sides of leaves is advised. During high pest infestation levels use higher rates and increase the spray frequency.

Spray every 7-14 days. Do not exceed more than four treatments per season and crops can be sprayed 3-4 days before the day of harvest. Spraying in the morning or evening hours is recommended. Repeat spraying if rain occurs with two to three hours of spraying.

معدل الاستخدام:

3-4 لترات لكل 1000 لتر من الماء/hec.

يمكن رش المحاصيل باستخدام رشاشات طهري، أو جرارات، أو أي معدات رش تقليدية تستخدم عادة لمعالجة المحاصيل.

تستخدم معدلات أعلى عند كثافة أوراق الشجر.

يُنصح بتنطحه الأوراق بالكامل من كل الجانبيين. في حالات الإصابة العالية بالآفات، تستخدم معدلات أعلى وزد من

وتيرة الرش.

رش كل 14-7 أيام. لا تتجاوز أربع مرات في الموسم، ويمكن رش المحاصيل قبل 4 أيام من الحصاد. ينصح

بالرش صباحاً أو مساءً. كرر الرش في حال هطول المطر بعد ساعتين إلى ثلاثة ساعات من الرش.

نسبة الاستخدام

Crop	Pest	Rate of Use	PHI
المحصول	الآفة	معدل الاستخدام	فترة الأمان
Date Palm	Dubas bug - Dubas mite	100-150 ml/ 100 L of water	4 days
شجر النخيل	حشرة الدوباس - سوسنة الديوباس	100-150 مل لكل 100 لتر ماء	4 أيام
Cucumber, Tomato, Pepper, Eggplant, خيار، طماطم، فلفل، باذنجان	Whitefly, Tuta absoluta, Aphids, Mites, Thrips الذباب البيضاء، توتا أليسولوتا، المن، العث، التربس	Open field (20-30 ml/ 20 L of water Greenhouse (20-30 ml/20 L of water) حقل مفتوح (20-30 مل/ 20 لتر ماء) بيت معمي (20-30 مل/ 20 لتر ماء)	3 days
Potato	Potato tuber moth, Aphids, Mites	20-30ml/ 20 L of water عثة رنات الطاطش، المن، العث	3 days
البطاطا		20-30 مل/ 20 لتر من الماء	3 أيام
Apple, Pear, Peach, Apricot, Almond, Olives, Grapes, التفاح، الكرثري، الخوخ، المشمش، اللوز، الزيتون، العنب	Cydia pomonella, Pear psylla, Aphids, Olive psylla, Grapes moth, Mites دوره ثمار التفاح، برغوث الكرثري، المن، برغوث الزيتون، دوره ثمار العنب، العث	20-30ml/ 20 L of water 20-30 مل/ 20 لتر من الماء	4 days
Ornamentals	Dubas mite, Whitefly, Aphids, Mites, Thrips	20-30ml/ 20 L of water سوسنة الديوباس، الذباب البيضاء، المن، العث، التربس	4 days
نبات الزينة		20-30 مل/ 20 لتر من الماء	4 أيام

#### HANDLE WITH CARE:

Care should be taken during aerial application of this product near populated areas. This product should not be applied within 200 meters of any residence.

#### التعامل بحذر

يجب تجنب الخرز عند استخدام هذا المنتج جواً بالقرب من المناطق المأهولة بالسكان. يمنع استخدامه على مسافة 200 متر من أي مسكن.

تاريخ الإنتاج: .....

تاريخ الانتهاء: .....

رقم التسجيل: .....

